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Geachte raadsleden,

Op 30 april 2018 hebben Fractie Franssen en Fractie CDA vragen gesteld met als onderwerp ‘visie 
burgemeester over toekomstige ontwikkelingen agrarische sector’. In deze brief reageer ik op uw vra
gen.

Graag neem ik u mee in het traject dat aanleiding is geweest voor mij om in te gaan op de uitnodiging 
voor de ledenvergadering van de Limburgse Land- en Tuinbouw Bond regio Zuid-Limburg (LLTB Zuid- 
Limburg).

In een kennismakingsgesprek met de heer Brands van de LLTB werd uitgesproken dat er binnen de 
bond het gevoel heerst dat de waardering voor het beheer en onderhoud van het landschap door de 
agrarische ondernemers in de loop van de tijd is verminderd. Daarbij is tevens aangegeven dat er de 
afgelopen tijd het gevoel is ontstaan dat er bij nieuwe ideeën meer naar de stem van de opponenten 
van deze ontwikkelingen wordt geluisterd en dat dit naar de mening van de bond niet altijd even te
recht is. De LLTB wilt juist naar de toekomst toe nadenken over de wijze waarop zij meer draagvlak 
kunnen creëren voor nieuwe initiatieven. Er is te kennen gegeven graag in gesprek te willen gaan met 
de samenwerkende lijn 50 gemeenten. In navolging van het kennismakingsgesprek heb ik een uitno
diging ontvangen van de LLTB, zoals ook de burgemeesters van Vaals en Eijsden-Margraten deze 
hebben ontvangen.

Door de LLTB is aangegeven dat de burgemeesters worden uitgenodigd op de ledenvergadering om 
op een informele wijze het gesprek aan te gaan en kennis te maken met de agrariërs. Er is gesproken 
over de toekomst van de agrarische sector, hoe de gemeenten aankijken tegen de agrarische sector 
en hoe wij het belang van de agrariërs in het buitengebied zien.

Op persoonlijke titel, informeel en los van de politiek is gesproken over de uitdagingen die gezamenlijk 
op ons af komen. Ik acht dit ook volledig in de lijn met de rol en taken die mij zijn toebedeeld. Immers 
ik word geacht toegankelijk te zijn voor inwoners en ondernemers. Ik dien midden in de samenleving 
te staan en hierbij betrokken te zijn. Ik dien niet alleen netwerker, maar ook een verbinder en brug
genbouwer te zijn. Juist als het gaat om de intergemeentelijke samenwerking is het noodzakelijk om 
de belangen van Gulpen-Wittem op onder meer het gebied van toerisme, economie, landschap, na
tuur en leefbaarheid te behartigen. Door open het gesprek aan te gaan, de voorbeelden te horen uit 
de praktijk en de vragen die door de leden gesteld zijn, heb ik een goed beeld kunnen krijgen van wat 
er op dit gebied speelt.
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In het gesprek heb ik enerzijds het belang van het toerisme versus de leefbaarheid en anderzijds het 
belang van het landschap versus de levensvatbaarheid van (agrarische) bedrijven benoemd. Het 
Heuvelland-landschap is een zogenaamd unique selling point en tegelijkertijd vraagt de kleinschalige 
landbouw een andere aanpak van agrariërs en heeft dit gevolgen voor hun bedrijfsvoering.
Ik zie het bijwonen van de vergadering en de daar geleverde input dan ook als een manier om het ge
sprek op gang te brengen. Dat is dan ook de reden dat ik het bestuur van de LLTB heb uitgenodigd 
om kennis te maken met het college en met haar van gedachten te wisselen. Ook dit past in de lijn 
van de gedachte dat het nieuwe college de dialoog wenst aan te gaan als het gaat om toekomstige 
uitdagingen.

Nu uit het vorenstaande volgt dat in de ledenbijeenkomst van de LLTB door mij geen visie is gegeven 
op de toekomstige ontwikkeling van de agrarische sector en bovenstaande een duidelijk verhaal 
schets van hetgeen is besproken, acht ik de door de Fractie Franssen en Fractie CDA gestelde vra
gen voldoende beantwoord.

Met vriendelijke groet,

Ing. N.H.C aekers-Rutjens

c.c. de heer J. Brands (voorzitter bestuur LLTB-regio Zuid-Limburg)


